
Uppsala, 22 July 2021 
 

Dear participants of the 13th European Summer School for the Anthropology of Development 
and Social Dynamics at Uppsala University, 15-17 September 2021 
 
With this message, we would like to inform you about the upcoming summer school and remind you of important 
dates and information. 
 

1. Please find here-attached the draft programme. Thanks in advance to take a few minutes to check it. And, 
please let us know any inconsistency or misspelling as soon as possible. 

2. Your arrival in Uppsala is expected in the afternoon of Tuesday 14 September. At 16.00 on that day, we 
will organize a sightseeing before we will go for dinner at 19.00. Hence, make sure your arrival is 
scheduled to take part in the sightseeing and the dinner. Please let us know as soon as possible if you 
cannot make it to the sightseeing and/or dinner! 

3. We have booked individual economy rooms with private bathrooms, and including breakfast at the City 
Stay Hotel in Uppsala for all of you. For the PhD students, we will cover accommodation 14-17 September 
2021. The price per night is 1,045 SEK (app. 100 euros). If you want to arrive earlier or stay later, the 
supplementary costs will be on your own charge. However, in case you would like a cheaper option for 
such an additional stay, the hotel offers individual hostel rooms with shared toilet and shower (but no 
breakfast) for 475 SEK (app. 45 euros). From now onwards, all additional reservations must be cleared by 
yourself directly with the hotel management: http://citystayuppsala.se/en/; CityStay Uppsala, 
Trädgårdsgatan 5 A | 753 09 Uppsala; +46 18 121 000; booking@citystayuppsala.se 

4. Deadline for papers (5,000 words) is 10 August 2021. Please make sure that you submit your paper both 
to sten.hagberg@antro.uu.se and oulia.makkonen@teol.uu.se 

5. Given that we will have as many as 22 PhD students who present papers, each paper will be allocated 45 
minutes in total. The PhD student will get maximum 10 minutes to present the paper, followed by max. 10 
minutes for each of the two discussants assigned to each paper and 15 min for Q&A with the audience. 

6. Papers will be distributed to discussants during the second half of August. Please note that the papers will 
be distributed to all participants of the Summer School as to allow for academic conversations and 
scholarly dialogues beyond the assigned discussants. 

7. When it comes to COVID-19 vaccinations, we have, so far, no specific restrictions to enter Uppsala 
University campuses when it comes to vaccinations. But as a rule of thumb, it is recommended to get 
vaccination done and obtain the corona vaccination certificate. We will be following the Swedish public 
health authorities on the COVID situation, and will inform you on potential new developments. We do 
urge you to monitor the situation from your own public health authorities on the regulations concerning 
international travel. 

8. More information when it comes to travels from the airport or railway station will follow during the 
second half of August. 

9. Check for updates here: http://www.afrikastudier.uu.se/en/project/european-summer-school-in-
anthropology/  

 
We look forward to see you in Uppsala! 
 
Sten Hagberg, Professor; Director, Forum for Africa Studies: sten.hagberg@antro.uu.se   
Oulia Makkonen, Assistant, Forum for Africa Studies, oulia.makkonen@teol.uu.se 
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Uppsala, le 22 juillet 2021 
 

Chers participants de la 13e Université d’été européenne d'anthropologie du développement 
et des dynamiques sociales à l'Université d'Uppsala, 15-17 septembre 2021 
 
Avec ce message, nous souhaitons vous informer de la prochaine université d’été et vous rappeler les dates et 
informations importantes. 
 

1. Veuillez trouver ci-joint l’ébauche de programme. Merci d’avance de prendre quelques minutes pour le 
vérifier. Et, s’il vous plaît laissez-nous savoir toute incohérence ou faute d’orthographe dès que possible. 

2. Votre arrivée à Uppsala est prévue dans l’après-midi du mardi 14 septembre. À 16h00 ce jour-là, nous 
organiserons une visite touristique avant d’aller dîner à 19h00. Par conséquent, assurez-vous que votre 
arrivée est prévue pour participer à la visite et au dîner. S’il vous plaît laissez-nous savoir dès que possible 
si vous ne pouvez pas vous rendre à la visite et/ou au dîner ! 

3. Nous avons réservé des chambres économiques individuelles avec salle de bain privée et petit-déjeuner 
inclus au City Stay Hotel d’Uppsala pour vous tous. Pour les doctorants, nous couvrirons l’hébergement du 
14 au 17 septembre 2021. Le prix par nuitée est de 1045 SEK (environ 100 euros). Si vous souhaitez arriver 
plus tôt ou rester plus tard, les frais supplémentaires seront à votre charge. Cependant, au cas où vous 
souhaiteriez une option moins chère pour un tel séjour supplémentaire, l’hôtel propose des chambres 
d’auberge individuelles avec toilettes et douche communes (mais pas de petit-déjeuner) pour 475 SEK 
(environ 45 euros). Désormais, toutes les réservations supplémentaires doivent être effectuées par vous-
même directement auprès de la direction de l’hôtel: http://citystayuppsala.se/en/ ; CityStay Uppsala, 
Trädgårdsgatan 5 A | 753 09 Uppsala ; +46 18 121 000; booking@citystayuppsala.se 

4. La date limite pour les articles (5.000 mots) est le 10 août 2021. Assurez-vous de soumettre votre article à 
la fois à sten.hagberg@antro.uu.se et oulia.makkonen@teol.uu.se  

5. Étant donné que nous aurons jusqu’à 22 doctorants qui présenteront des articles, chaque article 
disposera de 45 minutes au total. Chaque doctorant disposera d’un maximum de 10 minutes pour 
présenter l’article, suivi de max. 10 minutes pour chacun des deux intervenants assignés à chaque article 
et 15 minutes pour les questions-réponses avec le public. 

6. Les communications seront distribuées aux intervenants au cours de la deuxième quinzaine d’août. 
Veuillez noter que les articles seront distribués à tous les participants de l’Université d’été afin de 
permettre des conversations académiques et des dialogues savants au-delà des intervenants assignés. 

7. En ce qui concerne les vaccinations COVID-19, nous n’avons, jusqu’à présent, aucune restriction 
spécifique pour entrer sur les campus de l’Université d’Uppsala en ce qui concerne les vaccinations. Mais 
en règle générale, il est recommandé de se faire vacciner et d'obtenir le certificat de vaccination corona. 
Nous suivrons les autorités suédoises de santé publique sur la situation du COVID et vous informerons des 
nouveaux développements potentiels. Nous vous exhortons à surveiller la situation de vos propres 
autorités de santé publique concernant les réglementations concernant les voyages internationaux. 

8. De plus amples informations concernant les déplacements depuis l’aéroport ou la gare suivront au cours 
de la deuxième quinzaine d’août. 

9. Vérifiez les mises à jour ici : http://www.afrikastudier.uu.se/en/project/european-summer-school-in-
anthropology/  

 
Nous sommes impatients de vous voir à Uppsala ! 
 
Sten Hagberg, professeur ; Directeur, Forum for Africa Studies : sten.hagberg@antro.uu.se  
Oulia Makkonen, Assistante, Forum for Africa Studies, oulia.makkonen@teol.uu.se  
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